
From: Matej.Cernetic@vrhnika.si [mailto:Matej.Cernetic@vrhnika.si]  
Sent: Tuesday, June 27, 2017 3:33 PM 
To: INFO Zavod Ivana Cankarja Vrhnika <info@zavod-cankar.si>; MML Info <Info@mgml.si> 
Cc: Janko.Skodlar@vrhnika.si; direktor@zavod-cankar.si; Irena Šinkovec 
<Irena.Sinkovec@mgml.si>; turizem@zavod-cankar.si; Vesna.Kranjc@vrhnika.si; 
Stojan.Jakin@vrhnika.si 
Subject: dogovor o prenehanju sporazuma (DRL) 
  
Spoštovani,  
 
pošiljam vam še prvi osnutek dogovora o prenehanju sporazuma o partnerstvu in vas 
prosim, da po potrebi predlagate dopolnitve, glede na to, kaj vse je potrebno urediti za 
ustrezen prenos iz enega partnerja na drugega. Besedilo je relativno kratko, ker bodo 
podrobnosti v primopredajnem zapisniku, ki ga boste pripravili ob primopredaji.  
Prosim, da morebitne pripombe pošljete na matej.cernetic@vrhnika.si in 
vesna.kranjc@vrhnika.si.  
 
Muzej prosim še za odgovor na naš dopis z dne 13. 6. 2017 (predlog za spremembo 
sporazuma o partnerstvu) in morebitne dopolnitve oz. spremembe poslanega osnutka 
novega sporazuma.  
 
Lep pozdrav, 
 
mag. Matej Černetič - vodja oddelka 
¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨ 
Občina Vrhnika - Municipality of Vrhnika 
Oddelek za družbene dejavnosti in gospodarstvo 
Tržaška cesta 1, SI-1360 Vrhnika 
tel.: + 386 1 755 54 27 
fax.: + 386 1 750 51 58 
GSM: + 386 51 363 359 
www.vrhnika.si 
matej.cernetic@vrhnika.si 

 

 
 
From: Irena Šinkovec [mailto: Irena.Sinkovec@mgml.si ] 
Sent: Wednesday, June 28, 2017 4:13 PM 
To: Matej.Cernetic@vrhnika.si ; Blaž Peršin; Irena Veselko; Janko.Skodlar@vrhnika.si ; 
Vesna.Kranjc@vrhnika.si ; Stojan.Jakin@vrhnika.si ; direktor@zavod-cankar.si ; TURIZEM Zavod 
Ivana Cankarja Vrhnika ( turizem@zavod-cankar.si ) 
Cc: damjana.pecnik@gov.si ; Marija.Brus@gov.si ; mojca.krisch@gov.si ; 
Silvija.Jakopovic@gov.si 
Subject: RE: dogovor o prenehanju sporazuma (DRL) 
 
Spoštovani, 
 
Skladno z usmeritvami nosilca Programa EGP SVRK in Ministrstva za kulturo RS, se projekt 
Doživljajsko razstavišče Ljubljanica , ki je na državni in mednarodni ravni prepoznan za izjemen 
dosežek na področju kulturne dediščine in primer dobre prakse na področju razvojnih 
potencialov, z včerajšnjim dopisom komisije za podvodno dediščino pri Unesco ( 2001 
Convention on the Protection of the Underwater Cultural Heritage, Unesco ) pa uvrščen še v 
seznam kandidatov za pridobitev Unesco naziva »Best practice«, nadaljuje po začrtanih ciljih in 
potrjenem načrtu za izvedbo projekta. 
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Zaradi nastalih sprememb tekom izvajanja EGP projekta glede upravljanja razstavišča in zamika 
razstavljanja iz Ljubljanice dvignjenega deblaka zaradi zahtevnosti konservatorskega posega 
(oboje nujni pogoj za zaključek projekta), je SVRK odobril projektno obliko dela za vzpostavitev 
upravljanja razstavišča s temeljnim ciljem EGP projekta, da upravljanje prevzame lokalna 
skupnost, kar bo poleg povečane dostopnosti do dediščine prineslo tudi dolgoročne ekonomske 
učinke ter aktivno vključevanje in ozaveščenost lokalne in širše skupnosti, posledično pa tudi 
sistemsko zaščito in ohranjanje kulturne dediščine. 
 
Na tej podlagi sta nosilec projekta Občina Vrhnika in strokovni partner MGML pripravila 
izhodišča za projekt Vzpostavitev upravljanja razstavišča v Kulturnem centru Vrhnika in razstave 
Moja Ljubljanica . Projekt vključuje usposabljanje programske ekipe strokovnjakov, ki bo po 
zaključku (najkasneje konec decembra 2018) prevzela samostojno upravljanje razstavišča 
skladno s projektnimi cilji EGP. Za realizacijo projekta je bil avgusta 2016 podpisan tripartitni 
Sporazum o partnerstvu med nosilcem projekta Občino Vrhnika, Zavodom Ivana Cankarja za 
kulturo, šport in turizem Vrhnika - ZICV (poslovno vodenje) in Muzejem in galerijami mesta 
Ljubljane (programsko vodenje, usposabljanje programske ekipe) z načrtom, da obstoječi lokalni 
javni zavod ZICV v času trajanja projekta izvaja poslovno vodenje, po zaključku projekta pa z 
novo ekipo usposobljenih strokovnjakov za vodenje in izvajanje programske sheme s področja 
kulturne in naravne dediščine ter razvojnih projektov, prevzame v upravljanje razstavišče 
skladno s cilji EGP projekta. 

 
Tekom izvajanja projekta Vzpostavitev upravljanja razstavišča v Kulturnem centru Vrhnika in 
razstave Moja Ljubljanica se je izkazalo, da javni zavod ZICV ni ustrezna rešitev za dolgoročno 
upravljanje razstavišča. Problematika je bila predstavljena tako na SVRK, kot tudi Ministrstvu za 
kulturo RS (celoten dosje dokumentacije je dostopen pri nosilcu projekta Občini Vrhnika). S 
strani nosilca projekta Občine Vrhnika je bil podan predlog, da do zaključka usposabljanja 
programske ekipe, dela in naloge partnerja 1 (ZICV) prevzame partner 2 (MGML), ki poleg 
programskega modela pripravi tudi poslovno / produkcijski model z usposobljenimi strokovnjaki 
za samostojno upravljanje razstavišča v prihodnosti. Po zaključku projektnega dela 
usposabljanja, bo nosilec projekta Občina Vrhnika razstavišče predal v dolgoročno upravljanje 
organizaciji, ki bo dela izvajala skladno z rezultati usposabljanja, s cilji projekta EGP in 
razvojnimi strateškimi načrti lokalne skupnosti. MGML bo po predaji razstavišča v upravljanje še 
naprej izvajal javno državno službo na razstavljeni zbirki. 
 
Strokovni vodja projekta EGP in projektni programski vodja razstavišča Irena Šinkovec glede na 
rezultate izvajanja programa ocenjuje, da programska ekipa deluje izjemno uspešno, zato bo 
projektno delo usposabljanja možno zaključiti že do konca leta 2017. Zahtevnejša dela s 
področja znanstveno raziskovalne dejavnosti in zasnov kompleksnejših razvojnih projektov se 
bodo izvajala v sodelovanju z MGML in drugimi ustanovami tudi v prihodnosti in v obsegu, ki bo 
definiran v vsakoletnem programu. 
 
Vodstvo MGML ocenjuje, da predlagana dodatna dela na projektu Vzpostavitev upravljanja 
razstavišča v Kulturnem centru Vrhnika in razstave Moja Ljubljanica v zvezi s poslovnim 
vodenjem predstavljajo breme za upravno poslovanje zavoda, ki sicer ni bilo načrtovano in ga z 
lastnimi resursi ne more pokriti. Zato predlaga, da se glede na stopnjo usposobljenosti 
strokovne programske ekipe obdobje trajanja projekta zaključi v najkrajšem možnem času in 
vzpostavi dolgoročno obliko upravljanja, ki bo skladna s cilji projekta EGP in strokovnimi 
standardi za tovrstno dejavnost. 
 
Za uspešno nadaljevanje projekta je pred prekinitvijo obstoječega tripartitnega Sporazuma o 
partnerstvu potrebno zagotoviti vse pogoje za nadaljnje izvajanje dejavnosti, zato ocenjujemo, 
da predlagani osnutek dogovora o prenehanju obstoječega sporazuma in osnutek novega 
sporazuma ter 10 dnevi rok za primopredajo niso ustrezni. 
 
1. Vsebinski program za leto 2017 ostaja nespremenjen in skladen z definiranimi prioritetami (1. 
sklop, 2. sklop). Za pripravo finančnega načrta, ki bo skupaj z vsebinskim programom podlaga 
za podpis novega sporazuma / pogodbe, potrebujemo ažurno stanje že porabljenih sredstev, ki 
so zagotovljena v proračunu Občine Vrhnika za izvajanje dejavnosti v letu 2017 ter finančno 
poročilo prihodkov iz dejavnosti v letu 2017. 
 



2. Občina Vrhnika in MGML morata definirati termin za dokončanje projekta (predlog 31.12.2017) 
in organizacijsko obliko usposobljene ekipe, ki bo po zaključku projektnega dela prevzela 
razstavišče v dolgoročno upravljanje. 
 
3. Občina Vrhnika in MGML morata definirati, katera dela in stroški, ki so povezani z lastništvom, 
obratovalnimi in vzdrževalnimi stroški objekta in opreme, ostanejo direktno pod Občino Vrhnika, 
saj jih je za tako kratko obdobje neracionalno prenašati na projektnega partnerja in so v 
segmentih vezana na obratovanje celotnega objekta KCV (knjižica, šola). 
 
4. ZICV mora pripraviti vso potrebno dokumentacijo za izvedbo primopredaje ter stanje EU 
projekta ESS MK za zaposlitvi. 
 
5. MGML bo na podlagi dokumentacije in dogovorjenega obsega del takoj pristopil k 
usposabljanju novih kadrov, ki bodo izvajali poslovni del projekta (računovodstvo, čiščenje, 
blagajne, varovanje, obratovalna in vzdrževalna dela, promocija, marketing, … ) ter nadaljeval z 
izvajanjem programskega vodenja. 
 
6. Primopredajni rok se lahko določi takoj po uskladitvi pogojev za pripravo novega sporazuma / 
pogodbe, v katerem morajo biti natančno definirane tudi programska, kadrovsko-organizacijska 
in finančna shema ter oblika in termini za izdajo in izplačilo zahtevkov za zagotovljena 
proračunska sredstva Občine Vrhnika. 
 
7. Nova oblika sporazuma in predlog dolgoročne oblike upravljanja se posreduje v pregled 
nosilcu Programa EGP SVRK. 
 
Prosimo, če nam lahko finančno situacijo za leto 2017 posredujete do petka, 30. 6. 2017 in 
predlagamo, da se predstavniki MGML in Občine Vrhnika sestanemo v ponedeljek, 3. 7. 2017 ob 
9h v prostorih Občine ter dorečemo odprta vprašanja v zgoraj navedenih točkah. 
 
Hvala in lep pozdrav, 
 
Irena Šinkovec 
 
MGML 

 

30. jun. 2017 8:56 dop. je oseba "Boštjan Koprivec" <bostjan.koprivec@amis.net> napisala: 

Pozdravljeni. 

Prejel sem spodnje sporočilo od Černetiča: 

Spoštovani,  
 
v skladu z vašo prošnjo vam sporočam, da je bilo iz postavke občinskega proračuna, 
namenjene sofinanciranju DRL, do danes na podlagi zahtevkov partnerjev porabljenih 
skupaj 31.386,99 EUR (od tega smo 14.823,86 EUR nakazali MGML, ostalo pa ZIC). Nimam 
pa podatkov o dosedanjih stroških, za katere še ni bil vložen zahtevek in o prihodkih. 
Predlagam, da to pripravi Zavod Ivana Cankarja Vrhnika. Občina trenutno neposredno ne 
plačuje stroškov obratovanja in vzdrževanja objekta in opreme, ampak za to skrbi ZIC.  
 
Hkrati vam sporočam, da bom v ponedeljek odsoten, enako tudi naša direktorica Vesna 
Kranjc, zato nisem prepričan, če bo možno organizirati sestanek.  
Glede na to, da še nimamo usklajenih predlogov dokumentov za obravnavo na občinskem 
svetu, sprememba sporazuma ni uvrščena na dnevni red seje, ki je sklicana za 6. 7. 2017.  
 
Lep pozdrav, 
 
mag. Matej Černetič - vodja oddelka 

mailto:bostjan.koprivec@amis.net


Se kljub temu, da točke najbrž ne bo na seji, dobimo? Kar se mene tiče ni nikakršnih težav. 

Lp Boštjan 

 


